
رابط المادة على منصة باحث
الصلاة | قال رسول الله صلى الله عليه وسلم

أثقل صلاة على المنافق | نصيحة للمسلمين من صاحب رسول الله
صلى الله عليه وسلم

شريف علي

السلام عليكم. بسم الله والحمد لله والصلاة والسلام على رسول الله في البخاري ومسلم عن ابي هريرة رضي الله عنه قال قال رسول
الله صلى الله عليه وسلم ليس صلاة اثقل على - 00:00:00

المنافقين من صلاة الفجر والعشاء. ولو يعلمون ما فيهما لاتوهما ولو حبوا النبي عليه الصلاة والسلام يقول ان اتقل صلاة على المنافق
هي كل كل الصلوات ثقيلة على المنافق ربنا سبحانه وتعالى قال - 00:00:10

ان المنافقين يخادعون الله وهو خادعهم واذا قاموا الى الصلاة قاموا كسالى. يراؤون الناس ولا يذكرون الله الا قليلا. يعني صفة
المنافق واذا قاموا الى الصلاة قاموا كسالى. يراؤون الناس. يعني يعمل اعمال رياء علشان الناس تشوفه. يراؤون الناس ولا يذكرون

الله الا قليلا - 00:00:26
فالنبي عليه الصلاة والسلام بيقول ان اثقل صلاة على المنافق هي صلاة الفجر وصلاة العشاء في جماعة. ليه الدافع اللي يدفع الانسان

ان هو يقوم يصلي الفجر وينزل المسجد ويروح الجماعة في البرد آآ لازم يكون دافع ايمان حب ربنا سبحانه وتعالى - 00:00:50
فما بالك ان المنافق يقوم وكمان ما حدش هيشوف والدنيا ضلمة وما حدش هيعرف ان هو لو تخلف عن الصلاة ما حدش هيعرف

الصلاة دي بالزات تقيلة عليه. صلاة الفجر وصلاة العشاء في جماعة. فقال النبي عليه الصلاة والسلام قال ان دي من صفات المنافق.
نسأل الله العافية. فقال ليس - 00:01:10

اثقل على المنافقين من صلاة الفجر والعشاء. ولو يعلمون ما فيهما. يعني لو يعرف المنافق الاجر والثواب اللي موجود في صلاة الفجر
وصلاة العشاء في جماعة مع النبي عليه الصلاة والسلام لو يعلمون ما فيهما لاتوهما ولو حبوا. هينزل من بيته يزحف للصلاة -

00:01:30
والنبي عليه الصلاة والسلام لما عرفنا صفة المنافق كان في كلام جميل جدا لسيدنا عبدالله بن مسعود مهم ان احنا نسمعه لنا احنا.

سيدنا عبدالله وهو من هو من اصحاب النبي عليه الصلاة والسلام في صحيح مسلم قال ابن مسعود رضي الله عنه من سره ان يلقى
الله تعالى غدا مسلما - 00:01:50

احافظ على هؤلاء الصلوات حيث ينادى بهم. سيدنا عبدالله بيقول اللي عايز يموت على الاسلام. نفسك تموت على الاسلام. نفسك
تموت على الايمان. نفسك يختم لك بخير. من سره ان يلقى الله تعالى غدا مسلما - 00:02:11

ودي اعزم امنية المفروض تبقى عندنا. سيدنا يوسف عليه السلام في اخر حياته. قال آآ قال تعالى رب عن يوسف عليه السلام يقول
في اخر عمره قال ربي قد اتيتني من الملك وعلمتني من تأويل الاحاديث. فاطر السماوات والارض انت ولي في الدنيا - 00:02:27

الاخرة توفني مسلما والحقني بالصالحين. يا رب انا نفسي اموت على الاسلام. توفني مسلم والحقني بالصالحين. فسيدنا عبدالله
بيقول من سره ان يلقى الله تعالى غدا مسلما فليحافظ على هؤلاء الصلوات. حيث ينادى بهم. عايز تقابل ربنا على الاسلام حافظ على

الصلاة. ما تفرطش في الصلاة. صلاة الصلوات الخمسة - 00:02:47
قال فان الله تعالى شرع لنبيكم صلى الله عليه وسلم سنن الهدى وانهن يعني الصلوات الخمس من سنن ولو انكم صليتم في بيوتكم

كما يصلي هذا المتخلف في بيته لتركتم سنة نبيكم - 00:03:07
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سيدنا عبدالله بيقول ايه؟ بيقول لو انت هتصلي في بيتك لو انكم صليتم في بيوتكم كما يصلي هذا المتخلف في بيته. المتخلف عن
الصلاة لو انت هتسيب صلاة الجماعة هتسيب صلاة مع المسلمين في المسجد يبقى انت كده بتسيب سنة النبي لو انكم صليتم في

بيوتكم - 00:03:27
كما يصلي هذا المتخلف في بيته لتركتم سنة نبيكم. النبي عليه الصلاة والسلام يا جماعة كان بيصلي فين؟ بيصلي في المسجد.

بيصلي الفروض في المسجد الصحابة كانوا بيصلوا فين؟ سيدنا ابو بكر وسيدنا عمر وسيدنا عثمان وسيدنا علي العشرة المبشرين
بالجنة كانوا بيصلوا فيه - 00:03:47

صحابة كانوا بيصلوا فين؟ بيصلوا في المسجد آآ الائمة والعلماء الامام الشافعي والامام مالك الامام ابو حنيفة. آآ الامام احمد كانوا
بيصلوا فين؟ بيصلوا في الجامع. يعني آآ ربنا سبحانه وتعالى امرنا ان احنا نقتدي بالنبي. قال تعالى لقد كان لكم في رسول الله اسوة

حسنة - 00:04:05
والصحابة ربنا امرنا ان احنا نقتدي بهؤلاء الصالحين الصحابة اللي ربنا سبحانه وتعالى آآ شهد لهم بالايمان وربنا سبحانه وتعالى رضي

عنهم كانوا بيصلوا في الجامع في جماعة مع المسلمين - 00:04:24
فسيدنا عبدالله بيقول لو انكم صليتم في بيوتكم كما يصلي هذا المتخلف في بيته لتركتم سنة نبيكم ولو تركتم سنة نبيكم. لو مشيت

على طريق غير طريق النبي عليه الصلاة والسلام لظللتم. وبعدين قال ايه - 00:04:37
ولقد رأيتنا يعني احنا بقى اصحاب النبي عليه الصلاة والسلام في عهد النبي عليه الصلاة والسلام ولقد رأيتنا وما يتخلف عنها يعني

عن الصلاة عن صلاة الجماعة الا منافق معلوم النفاق. يعني اللي كان بيغيب عن الصلاة عن صلاة الجماعة في المسجد آآ من غير عذر.
ده - 00:04:51

عندنا احنا كنا عارفين ان ده ايه؟ ده ما جاش يصلي الفجر ما جاش يصلي العشاء في جماعة ده المنافق اللي هو ما بيجيش يصلي.
ولقد رأيتنا وما يتخلف شف كلام ابن مسعود رضي الله - 00:05:11

ولقد رأيتنا وما يتخلف عنها الا منافق معلوم النفاق فلقد كان يؤتى بالرجل يهادى بين الرجلين حتى يقام في الصف. واحد مش قادر
يمشي. فبيجي يتسند على الناس يهادى بين الرجلين حتى يقام في الصف. من حرصه على الصلاة في جماعة مع النبي عليه الصلاة

والسلام. فيا شباب - 00:05:21
عايزين نحافز على صلاة الجماعة ده اللي انا عايز اقوله. اه عايزين نبعد عن صفات المنافقين. ان شاء الله ان شاء الله ان شاء الله

نكون من اهل الايمان. ان شاء الله ربنا سبحانه وتعالى آآ لا يجعلنا من المنافقين. لا يجعلنا من من المنافقين ويختم لنا على الاسلام
ويختم لنا على الايمان. لكن عايزين نحافز على - 00:05:46

حافظوا على صلاة الجماعة في المسجد علشان آآ نبعد عن صفات اهل النفاق. ربنا يرضى عنا ويغفر لنا تجاوز عنا. جزاكم الله خيرا.
وان يجعلنا واياكم ممن يستمعون القول فيتبعون احسنه - 00:06:06

والحمد لله رب العالمين والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته - 00:06:22

https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426816
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426817
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426818
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426819
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426820
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426821
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426822
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426823
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426824
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426825
https://baheth.ieasybooks.com/ar/media/أثقل-صلاة-على-المنافق-نصيحة-للمسلمين-من-صاحب-رسول-الله-صلى-الله-عليه-وسلم?cue=10426826

